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Co byś powiedział 

Księdzu Biskupowi Grzegorzowi Rysiowi  

o: młodzieży, Kościele, lekcjach religii... 

Moje pytanie do Księdza Biskupa....... 
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O młodzieży: 

 

- W tych czasach młodzież załatwia swoje sprawy tylko 

przez internet i nie umie ze sobą rozmawiać. Co o tym ks. 

Biskup sądzi? 

- My, jako młodzież, jesteśmy trochę leniwi ale mimo 

wszystko Pan Bóg jak i religia pełnią dla nas ważną część 

naszego życia. 

- Za dużo używa internetu. 

- Nie mam nic do powiedzenia. 

- Uważam, że młodzież ma inne spojrzenie na świat niż 

ludzie dorośli, zaczynają dostrzegać prawdę i zło  

w dzisiejszych czasach. Przez te rzeczy i czyny wiele 

młodych odwraca się od Kościoła. 

- Młodzież jest słabo wierząca, agresywna, nie chcą 

myśleć o Bogu, wstydzą się Kościoła. 

- Brakuje im tolerancji religijnej. 

- Młodzież w tych czasach jest bardzo skryta, nie pomaga 

nikomu, leniwa, uzależniona od telefonów, komputerów 

itp. 

- Nie ma na nic czasu albo ma go za dużo. Ze skrajności  

w skrajność. Wszyscy chcą być tacy jak inni. Brakuje 

oryginalności. 

- Leniwi, nie chcą się uczyć na bierzmowanie. 
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- Jest spoko. 

- Młodzież wydaje się być leniwa, czasem zachowuje się 

niewłaściwie. 

- Młodzież jest uzależniona od telefonów i internetu, 

ciężko żyć bez tych wygód, kiedy wszyscy wkoło są na 

komórkach. 

- Dużo nie potrafi dostrzec w życiu i w innych aspektach 

(np. odnośnie Kościoła). 

- Widzę w niej potencjał. Trzeba tylko wyznaczyć jej jasne 

cele. 

- Młodzież w tych czasach jest zbyt zapatrzona w siebie  

i swoje problemy, co jest w pewnym sensie zrozumiałe, ale 

gdyby pomogli innym, mogliby otrzymać to samo  

w zamian. 

- Młodzież jest trudna w tym wieku. 

- Młodzież jest uzależniona od telefonów, komputerów, 

internetu, nie docenia książek,  leniwa. 

- Za dużo agresji. 

- Chodzimy na religię z przymusu. 

- Często zapominamy o tym, że Bóg jest najważniejszy, 

ale zawsze Go wielbimy. 
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- Wielu z nas na tym etapie swego życia sądzi, że są 

samowystarczalni, że sami sobie ze wszystkim poradzą. 

Lecz prawdziwa siła płynie z relacji z innymi ludźmi, 

przyjaciółmi, z ich miłości. To pokazuje doświadczenie. 

- Młodzież z reguły jest grzeczna. 

- Nie mam kompletnie pomysłu na ten temat. 

- Za dużo korzysta z internetu i jest leniwa. 

- Młodzież jest miła. 

- Dzisiejsza młodzież jest niegrzeczna. 

- Młodzież w tych czasach nie potrafi ze sobą rozmawiać, 

załatwia wszystkie problemy przez internet. 

- Nadużywa internetu. 

- Jest uzależniona od internetu. 

- Za mało młodzieży chodzi do kościoła. 

- Młodzież ma teraz wiele uzależnień – telefon. Na 

szczęście nasza szkoła jest sportowa i każdy ma tutaj swoje 

zainteresowania np. tenis, pływanie. 

- Młodzież ma bzika na swoim punkcie. 

- Ma mało czasu, dużo obowiązków. 

- Młodzież polska jest silna, wtedy kiedy Kościół jest ich 

domem, ojciec ich to Bóg a matka to Maryja. Często 

nadużywa alkoholu  i innych używek. 
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- Dzisiejsza młodzież  jest krytycznie oceniana przez 

starsze pokolenie, co nie jest prawdą, ponieważ nasze 

frustracje  często wynosimy również z domu. 

- Dzisiejsza młodzież jest strasznie pochłonięta  

Internetem, zapominają czym jest miłość, przyjaźń  

i szacunek, nie wychodząc z domu. 

- Młodzież w tych czasach jest zagubiona. Są rozdarci 

między tym co oni sami chcą w życiu a tym czego 

oczekują od nich rodzice. W bardzo krótkim czasie muszą 

podjąć decyzje jak będzie  wyglądało ich życie. Wielu 

młodych ludzi nie wybiera tego co chce w życiu robić, bo 

się boi ze zawiedzie rodziców. 

- Młodzież z każdym wiekiem jest coraz gorsza. 

- Młodzież w naszej szkole jest bardzo miła, sympatyczna 

pomocna. Zawsze skłonni do pomocy, zaangażowani   

w treningi. Nie zawsze wydaje się połączyć naukę ze 

sportem, ale staramy się jak możemy. 

- Młodzież w naszych czasach staje się coraz bardziej 

skomputeryzowana, coraz rzadziej spotykają  się, robią coś 

ciekawego, a jak już to idą na imprezy do klubów, piwo  

i upijają się mając po 16 lat. 

- Młodzież schodzi na psy, siedzi w internecie  na różnych 

stronach i zatraca się, coraz trudniej im rozmawiać  

z drugim człowiekiem, wyznają fałszywe wartości. Mam 

nadzieję że to się zmieni. 
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- Młodzież w dzisiejszych czasach jest zapatrzona  

w telefony, brakuje nam prawdziwego kontaktu. 

- Ulegają pokusom. 

- Młodzież jest dobra lecz wiele osób jest głupich. 

- Młodzież jest trudna, lecz często potrzebuje uwagi  

i wysłuchania, bo nie potrafi sama poprosić o pomoc  

i czerpie z negatywnych wzorców. 

- Mamy wspaniałą młodzież zdolną i pracowitą. 

- Młodzież potrzebuje wzorów duchownych, aby nie 

odchodzili od Kościoła. 

- Młodzież przestaje wierzyć zatraca się w alkoholu lub 

innych uzależnieniach. 

- Szczerze  mówiąc moje życie jest pełne rutyny. Niestety 

jest nudne i dlatego często uciekam w inne światy 

wybierane przeze mnie lub kogoś. Często dyskutuje sobie 

z Bogiem na temat moich tworów i zastanawiam się 

dlaczego nasz świat tak wyglądać nie może. 

- Młodzież jest zajęta i nie ma czasu na myślenie o Bogu, 

kwestionują Jego istnienie, ale każdy w głębi duszy w coś 

wierzy. 

- Dzisiejsza młodzież ma różne problemy z narkotykami  

i alkoholem. 

- Uzależniona od telefonów i itp. 

- Młodzież błądzi. 
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- Za mało się modli. 

- Młodzież jest przyszłością Kościoła. 

- Młodzież w tym czasie jest całkiem inna niż kiedyś. 

Dzisiaj nikt nie potrafi powiedzieć: „tak, wierzę w Boga”. 

Miałam sytuacje, gdy ktoś tępił Boga za to, że tak 

naprawdę nie istnieje. Odpowiedziałam, że wierzę w Jego 

istnienie, mimo tego, że wszyscy mówią, że nie ma 

dowodów. 

- Czujemy się zmęczeni. Szkoła, treningi. Czasami nie 

dajemy rady i mamy ochotę rzucić to wszystko a nawet 

rozpłakać się. 

- Młodzież naszej szkoły to bardzo miłe, życzliwe, 

sympatyczne społeczeństwo. Młodzi ludzie chętnie 

angażują się we wszelaką pomoc. Panuje miła sprzyjająca 

zawieraniu nowych znajomości atmosfera. 

- Młodzi w obecnych czasach oddalają Jezusa ze swojego 

życia, spychają Go na dalszy plan, brakuje czasu dla 

Niego. 

- Dzisiejsza młodzież jest czasami skomplikowana i ma 

różne problemy. Niekiedy zaczyna wątpić w Kościół, ale 

dzięki lekcji religii odnajduje na nowo wiarę. 

- Właściwie ja osobiście nie patrzę tak do końca na tego 

typu kategorie wiekowe, młodzież się różni tak jak dorośli. 

Zależy na kogo się trafi i w jakim otoczeniu się żyje. 
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- Młodzież zaczyna wątpić w dotychczas wyznawane 

prawdy. Co ich trzyma w wierze? Nadzieja na lepsze jutro, 

dziś, życie, świat, pogodę, sytuacje, ocenę. 

- Młodzież jest bardzo chętna do nauki. 

- Młodzież jest często zagubiona, nie umie odnaleźć Boga, 

trzeba ją zachęcić do Kościoła. 

- Chciałabym powiedzieć, że wiara jest dla mnie ogromnie 

ważna. Często zastanawiam się nad decyzjami, które 

podejmuję i staram się kierować nimi tak, aby krzywdzić 

jak najmniej osób lub żadnej. Bóg zawsze mi pomaga choć 

bywa to trudne. 

- Młodzież w naszej szkole nie jest idealna, ale tworzymy 

zgrany zespół. W połączeniu z wiarą jesteśmy w stanie 

dążyć do wyznaczonego sobie celu. Myślę, że każda osoba 

w naszej szkole jest dobra, nawet jeśli odbieramy ją 

inaczej, ponieważ Bóg w nas nie zwątpił. Ważne żeby  

w Niego wierzyć ponieważ nie znajdziemy większego 

przyjaciela. 

- Młodzież naszej szkoły jest niezwykle ambitna lubi 

wyzwania. 

- Czy młodzież jest taka zła jak mówią? 

- Jak miałam 8 lat poszłam pierwszy raz na pielgrzymkę 

do Częstochowy. Szłam w 6 grupie, której przewodniczył  

Ks. Biskup, jak jeszcze nie był biskupem, wspominam to 

bardzo miło. 



11 
 

- Obecnie większość młodzieży dąży do pójścia na 

łatwiznę. Wszystko starają się robić po najmniejszej linii 

oporu. Jeśli ktoś od nich coś wymaga to się buntują i nie 

potrafią zaakceptować tego, że muszą się wysilić np. w 

szkole gdy nauczyciel dużo wymaga . Oczywiście są 

wyjątki, ludzie którzy wiedzą, że „bez pracy nie ma 

kołaczy”. 
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O Kościele: 

- Młodzież nie docenia chodzenia do kościoła. 

- Dowiadujemy się w nim o sytuacjach z życia Jezusa. 

- W Kościele można odnaleźć sens życia. 

- Kościół jest niedoceniany przez młodzież. 

- Kościół jest wspólnotą. 

- Młodzież nie docenia Go jako miejsca do modlitwy  

i spotkania z Bogiem. 

- Kościół nam pomaga. 

- Księża są nieszczerzy, nie przekonują mnie.  

- Pozwala zgłębić wiarę. 

- Chodzi do niego zbyt mało młodzieży. 

- Kościół jest miejscem umocnienia wiary. 

- Kościół może zniechęcać „świeżych” i „innych” swoją 

sztywnością. 

- Niektórzy księża nie przekazują odpowiednio informacji 

dotyczących życia kościelnego. 

- Postawa księży mogła by moim zdaniem ulec zmianie. 

- Kościół jest idealnym miejscem do modlitwy. 

- Kościół pozwala zrozumieć i zagłębić się  

w chrześcijaństwo. 
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- Jest miejscem spotkań ludzi i wzmocnieniem ich wiary. 

- Nie przepadam za chodzeniem do kościoła. Kazania 

czasem są ciekawe, ale to smutne, bo dużo młodzieży po 

prostu chodzi bo chodzi – nie przeżywamy tego. 

- Moim zdaniem Msza Święta w mojej parafii jest bardzo 

monotonna. Przydałby się remont. Kościół jest dobrym 

miejscem do modlitwy. 

- Pozwala pogłębić wiarę. 

- Niektórzy księża i siostry są zapatrzeni w swoje idee. 

Mówią o religii, ale czasami chciałaby się o coś zapytać  

i powiedzieć, a oni denerwują się i nie chcą rozmawiać. 

- Kościół powinien być bardziej przyjazny i bliski 

człowiekowi. W niektórych parafiach mówi się bardzo 

poważnie i językiem nie bliskim człowiekowi. 

- Kościół jest zakłamaną organizacją. Nie podoba mi się 

zachowanie niektórych księży (pedofilia, łamanie celibatu, 

wyłudzanie pieniędzy) 

- Kościół jest bardzo ważnym miejscem dla większości 

ludzi. Mamy tam okazję powiedzieć podczas spowiedzi 

wszystko co nas męczy, bez obawy, że wszyscy będą o tym 

wiedzieć. 

- Kościół jest miejscem do modlitwy, niedoceniany przez 

młodzież. Miejsce, gdzie spotykają się z Bogiem. 

- Czemu Kościół czasami miesza się w sprawy polityki 

oraz czemu ingeruje w sprawy rozwodów? 
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- Za mało wielbimy Boga. 

- Dużo osób odchodzi głownie młodzież. 

- Kościół z góry narzuca nam swoją interpretację, moim 

zdaniem każdy  powinien przeczytać  Biblię i sam 

odnaleźć w niej sens. 

- Z Kościoła dużo osób odchodzi, Msze są monotonne. 

- Lubię chodzić do kościoła gdy nikogo tam nie ma, jestem 

wtedy sam na sam z Bogiem. Zakładam słuchawki , aby 

łatwo nam się rozmawiało i gadamy tak sobie. Znaczy się 

ja mówię a On słucha, a każde moje nowe przemyślenie  

traktuję jako pytanie. Czy to ucieczka, Jego odpowiedz  

czy kreatywność... 

- Wierzę  w Boga ale nie wierzę w Kościół. 

- Kościół prze wystąpienia księży stracił autorytet. 

- Uważam, że w Kościele nie dzieje się najlepiej. Uważam, 

że całym Kościołem żądzą pieniądze. 

- Kościół nie odpowiada na nasze problemy, jest to inny 

świat  i dopiero gdy samemu poczuje się opiekę Bożą 

-  Nie brzmi on źle, ponuro i negatywnie. 

- Kościół nie zawsze jest fair, ale istnieją w nim dobrzy 

ludzie. 

- Z kazań można się wiele nauczyć 

- Chciałabym aby księża kazali nam się modlić ale również 

próbowali  rozmawiać z młodzieżą o ich problemach 
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- W Kościele jest coraz mniej autorytetów. 

- Raczej nie mam nic do zarzucenia, ale jest coś, co mi się 

nie podobało na ŚDM, chciałam być  wolontariuszem, ale 

trzeba było płacić za to. 

- Od pewnego czasu staram się nie opuszczać niedzielnych 

Mszy świętych, lubię do  niego chodzić i lubię moją 

parafię. 

- Uważam, że za mało młodzieży chodzi do Kościoła  

z różnych przyczyn. 

- W Kościele dzieje się  zdecydowanie więcej dobrego niż 

złego. Niestety dzieją się też rzeczy niedobre, np. w mojej 

parafii. Chodzę na spotkania do bierzmowania czwarty 

rok. Wszystkie roczniki mają razem spotkania. Co roku ten 

sam materiał jest powtarzany. Bierzmowania nie było 

przez 5 lat. Podczas ŚDM, które były najwspanialszym 

wydarzeniem w moim życiu mocno angażowaliśmy się  

w ewangelizowanie, niestety nie mieliśmy pomocy 

żadnego Księdza. 

- Forma Kościoła jest nudna, kojarzy się ze starszymi 

osobami. Warto zmienić jej formę, by młode, energiczne 

osoby w nim się odnalazły. 

- To kontrowersyjny temat. Właściwie to teraz kapłani nie 

patrzą (nie wszyscy rzecz jasna) jak żyjesz i kim jesteś. Dla 

nich ważniejsze jest to, czy uczęszczasz do kościoła. Dbają  

o to, aby za 3 dekady nie zabrakło wyznawców. 
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- Instytucja Kościoła w społeczeństwie polskim 

niezaprzeczalnie straciła swoją dawną pozycję. Bunt 

przyjęty wobec całej organizacji uwydatnia się wśród 

młodzieży. W Kościele usłyszy ona pocieszenie, 

zapewnienie w wartość miłości, która pomoże wytrwać  

w nieszczęściu, doczekać światła. Mają pewność, ze 

jedyna miłość która nie złamie im serca to ta pochodząca 

od Boga. 

- Przesłanie i poglądy papieża Franciszka nie przemawiają 

do mnie i sądzę, że nie tylko mnie niektóre jego decyzje 

nie podobają się. 

- Kościół nie wymusza na nas bycia wiernymi. Ludzie 

sami chętnie przychodzą na modlitwę z Bogiem. 

- Jeśli chodzi o Kościół to jestem/czuje się zagubiona. 

Mam często dołki, jeżeli chodzi o moją wiarę. 

- Kościół jest dla mnie rzeczą zmienną. Nie zawsze jestem 

tam w niedziele. Myślę, że są tam ludzie, którzy czują się 

winni za grzechy i siedzą tam bezmyślnie, myśląc, że 

dzięki temu dostaną odkupienie. Czuję, że to wszystko jest 

sztuczne. 

- Kościół jest domem Bożym. 

- Wydaje mi się, że Kościół nie do końca jest tolerancyjny. 

Niby mówi o największej wartości życia, że wszyscy są 

równi, dzieci zdrowe i chore, niepełnosprawne, ale jednak 

nie toleruje homoseksualistów i nie pozwala im na ich 

własną miłość. 
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- Kościół  zachęca ludzi, żeby uczestniczyli  w Mszach św. 

na których dużo można się dowiedzieć. 
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O lekcjach religii:  

- Niektórzy księża i siostry są zapatrzeni w swoje idee. 

Mówią o religii, ale czasami chciałaby się o coś zapytać  

i powiedzieć, a oni denerwują się i nie chcą rozmawiać. 

- Pozwalają dokładniej zagłębić się w swoich 

przemyśleniach. 

- Ciekawe. 

- Najbardziej wyczekiwana lekcja dnia, może i jedna  

z najluźniejszych, ale zdecydowanie jedna z najbardziej 

pouczających. 

- Lekcje bardzo fajne, dużo pouczają. 

- Ciekawie słucha się opowieści. 

- Nie przekonują mnie. 

- 45 minut miłego oderwania od rzeczywistości. 

- Na lekcjach religii możemy się odprężyć, nie ma takiego 

rygoru jak na innych lekcjach, można tu być sobą. 

- Uczęszczam na lekcje religii od przedszkola i bardzo 

dużo się dowiaduję na temat Boga. Siostra jest super! 

Bardzo super! Umie wszystko ładnie tłumaczyć. 

- Pomaga nam się otworzyć i pogłębić wiarę w Boga. 

- Lekcje są dobrze prowadzone. 

- 45 min. rozmowy z Bogiem i poznawania praw Bożych. 
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- Są bardzo fajne. 

- Uczymy się wielu pozytywnych rzeczy. 

- Są bardzo interesujące. Zawsze można od siostry 

dowiedzieć się czegoś, nie tylko na temat religii. 

- Na lekcjach religii uczymy się o historii chrześcijaństwa. 

- Lekcje religii z naszą siostrą są bardzo ciekawe  

i przyjemnie się na nie chodzi. Siostra urozmaica nam 

naukę różnymi filmami np. problematycznymi  

i ciekawostkami. 

- Czy dotychczasowe lekcje religii są realizowane  

w sposób, który pogłębia naszą wiarę? 

- Uczymy się o celach życia. 

- Można sobie pospać. 

- Każdy z chęcią przychodzi na lekcje religii. Można tam 

dowiedzieć się wielu ciekawych historii związanych  

z Panem Bogiem i nie tylko. 

- Czasami jest narzucane zdanie „bo tak jest według Pisma 

Świętego” jak np. w momencie lekcji o aborcji i że jest zła. 

Według mnie to sprawa prywatna i Kościół nie powinien  

w to ingerować. 

- Nie mam zdania. 

- Lekcje mijają miło i przyjemnie. Nie mam złej opinii. 

- Nie wszyscy księża zachęcają do wiary. 
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- Jedyna lekcja, która bardziej uczy życia niż inne razem 

wzięte. 

- Lekcje religii są bardzo pouczające choć nie wszyscy je 

rozumieją. 

- Lubię religię bardziej niż chodzenie do kościoła. 

Dowiaduję się wielu ciekawych rzeczy. Najlepsze są 

lekcje o miłości. 

- Wzmacniają wiarę młodych ludzi. 

- Ciekawe lekcje, dużo o nich rozmyślam w domu, mogę 

odpocząć po treningu. 

- Są bardzo fajne, dużo się dowiedziałem o różnych 

świętych. 

- Lekcje religii są bardzo przydatne i pomagają dowiedzieć 

się więcej o naszej religii.  

- Uczą jak być lepszym człowiekiem. 

- Przyjemne, często pouczające. 

- Czterdzieści pięć minut modlitwy i krótkiej rozmowy  

z Bogiem. Moment poznania nowych prawd Bożych.  

- Bardzo ciekawe 

- Na lekcjach religii uświadamiamy sobie o zagrożeniach 

alkoholowych i innych. Dzięki osobom duchowym 

wracamy do normalności. Największa siła jest  

w modlitwie. 
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- Lekcje religii są bardzo fajne, ponieważ można na nich 

odetchnąć przed innymi lekcjami. Oglądamy bardzo 

wartościowe filmy. 

- Są mega super, przyjemne. Z Siostrą można 

porozmawiać  

o wszystkim. Przygotowuje nas do walki i daje nadzieję. 

Wierzy w nas jak nikt inny. 

- Nasze lekcje religii są interesujące, poruszamy na nich 

wiele ważnych tematów. Siostra bardzo angażuje się  

w lekcje, jest bardzo miła szczera atmosfera. Rozmawiamy 

szczerze na ważne tematy. Lekcje są bardzo pouczające  

i motywują do lepszego życia. 

- Lekcje są dużo warte, fajnie prowadzone, dużo 

dowiaduję się o życiu. 

- Są bardzo ciekawe i interesujące. Można się wiele 

dowiedzieć. 

- Są raczej fajne, ale powinniśmy więcej śpiewać pieśni. 

- Lekcje religii nie przybliżają mnie do Boga, stają się 

obowiązkiem a nie przyjemnością. 

- Celem lekcji religii powinno być jej zrozumienie, bo 

skoro nie rozumiemy jak mamy w to wierzyć? 

-  Lekcje religii są fajne, można wyciągnąć z nich wiele 

informacji potrzebnych do życia. 

- Lekcje religii są ekstra! 
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- Lekcje religii są luźne i przyjemne. Siostra nie ignoruje 

naszych potrzeb i pytań, zawsze pomoże i jest wsparciem 

dla potrzebujących a co jej ogromnie dziękujemy. 

- Lekcje religii są potrzebne bo mało osób chodzi do 

Kościoła. Najlepsze w formie rozmowy a nie nauki. 

- Lekcje religii są świetne, ponieważ Siostra tłumaczy nam 

wiele ciekawostek religijnych i kształtuje nasza wiarę. 

- Lekcje religii w nasze szkole są prowadzone wzorowo. 

Siostra uczy nas wiary oraz funkcjonowania zgodnie z nią. 

- Na lekcjach jest miła atmosfera, zawsze się zaczyna 

modlitwą co mi się podoba. 

- Lekcje religii są prowadzone tylko i wyłącznie  

o katolicyzmie, powinniśmy poznać też zasady innych 

religii. 

- Lekcje religii są fajne. 

- Religia jest super. 

- Lekcje religii zgłębiają naszą wiedzę o Bogu. 

- Na lekcjach religii Siostra opowiada nam o Bogu a robi 

to z taką wiarą i pewnością siebie, że nawet  zagorzały  

ateista zaczął by wierzyć. Pokazuje nam, że wiara nie musi 

być smutna tylko radosna. 

- Lekcje religii są realizowane dobrze. Zawsze Siostra 

dodaje otuchy. 
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- Lekcje religii w szkole bardzo sprzyjają uczniom. 

Prowadzone są w miłej i przyjemnej atmosferze. Uczymy 

się o relacjach do Boga, drugiego człowieka oraz o tym jak 

zachować się w życiu. 

- Lekcje religii są ważne, gdyż często są one jedynym 

miejscem, gdzie niektórzy uczniowie  spotykają się  

z Bogiem. 

- Jest bardzo fajnie. Siostra bardzo dużo nam mówi na 

temat naszej wiary. Jest ciekawie. 

- Lekcje religii są bardzo przyjemne. Siostra daje nam 

wybór. Albo słuchasz albo nie. Natomiast chyba wszyscy 

zawsze słuchają. 

- Z lekcji religii można wynieść ciekawe informacje. 

Powinny być w miarę luźne  i ciekawe. 

- Czemu są dwie lekcje religii a jedna biologii? 

- Siostra jest wspaniała, nie miałam nigdy tak dobrego 

katechety. Idealnie nas rozumie, umie do nas dotrzeć, 

porozmawiać. Jest dla nas bardziej jak przyjaciel, z którym 

możemy porozmawiać o Bogu,  niż ktoś kto nas  

z wyższością  moralizuje. Nawet osoby, które nie są 

zapisane na religię lubią przyjść i posłuchać. 
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Pytanie do Księdza Biskupa: 

 

- Czy zawsze chciał Ksiądz zostać księdzem? 

- Co robiłby Ksiądz jeśli nie byłoby chrześcijaństwa? 

- Czy mógłby Ksiądz Biskup pomodlić się o siłę na 

Mistrzostwa Polski? 

- Czy jest Ksiądz szczęśliwy? 

- Co Ksiądz Biskup myśli o młodzieży? 

- Dlaczego księża oceniają ludzi po grzechach 

wysłuchanych w konfesjonale? 

- Czy Ksiądz Biskup nie uważa, że należy odsunąć księży, 

którzy złamali prawa celibatu? 

- Jak wygląda życie Biskupa? 

- jest Ksiądz Biskup zdolny do reform? 

- Co Ksiądz Biskup myśli o prostytucji? 

- Jak to jest spowiadać ludzi? 

- Jak to się stało, że Ksiądz Biskup został księdzem? 

- Czy gdyby nie było Boga, nie byłoby ludzkości? 

- Co chciałby Ksiądz Biskup powiedzieć młodzieży? 

- Czy pójdę do nieba? 

- Czy można jeść mięso w piątki? 
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- Nie wierzę w Boga – czy trafię do piekła? 

- Czy fajnie być księdzem? 

- Co zrobić, aby mocniej wierzyć? 

- Czy łatwo jest być Biskupem? 

- Jak móc być lepszym człowiekiem? 

- Jak umocnić się w wierze? Jak być bliżej Boga i nie 

odwracać się od nowa i od nowa? 

- Co Ksiądz Biskup sądzi o dzisiejszej młodzieży? 

- Czy istnieje możliwość wsparcia biedniejszych parafii 

finansowo, ponieważ gdzie nie gdzie brakuje funduszów 

na ogrzewanie i zimą szczególnie starsi ludzie cierpią? 

- Co zrobić by nigdy nie wątpić? 

- Czy myśli  Ksiądz Biskup o byciu papieżem? 

- Czy Ksiądz Biskup od zawsze marzył zostać księdzem? 

- Czy pozytywnie Ksiądz Biskup przeżył ŚDM? 

- Co Ksiądz Biskup myśli o księżach pedofilach? 

- Jak to jest być księdzem? 

- Dlaczego Ksiądz Biskup został księdzem i po co? 

- Czy bycie biskupem jest bardzo zobowiązujące i wymaga 

dużej odpowiedzialności? 

- Czy podoba się Księdzu Biskupowi nasza szkoła? 
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- Dlaczego jeżeli chcemy być szczęśliwi musimy robić 

wszystko to, czego inni oczekują? 

- Czy  kiedykolwiek Ksiądz Biskup zwątpił w Jezusa? 

- Co Księdza Biskupa skłoniło do zostania  kapłanem, 

później  biskupem, oddania się całkowicie Bogu, 

rezygnacji z wielu rzeczy np. rodzina? 

- Co by Ksiądz Biskup chciał zmienić na świecie? 

- Czy jest coś co Księdzu Biskupowi nie podoba się  

w Kościele? 

- Czy uważa Ksiądz ,że dobrze wybrali Księdza na 

Biskupa? 

- Co  Ksiądz Biskup sądzi o młodzieży? O niewierzących? 

- Co Ksiądz Biskup myśli na temat in vitro? 

- Chciałbym porozmawiać z Księdzem Biskupem o Bogu. 

- Jeżeli jakiś ksiądz popełni przestępstwo, to czy idzie do 

zwykłego więzienia  czy do jakiegoś specjalnego ? 

- Jaka jest opinia Księdza Biskupa na temat legalizacji 

związków homoseksualnych w Kościele? 

- Chciałbym, aby Ksiądz Biskup wyraził swoje zdanie na 

temat III Rzeszy i II Wojny Światowej. 

- Jak wierzyć? 
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- Czy zgadza się Ksiądz Biskup z wszystkim co głosi 

Kościół? Czy miał Ksiądz w swoim życiu chwile 

zwątpienia? 

 

 

 

 


